
      Skolebestyrelsen   Sengeløse Skole  

 

 

 

 

 

 

Til stede: Søren, Jan, Henrik, Helle, Kenneth, Rezan, Tina, Mads, Sanne, Thomas og Annemette  

Afbud: Signe 

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Godkendt 

 

 

 

3/               Til Drøftelse: 

 

3a/ Status på genåbning af Sengeløse Skole og den fortsatte 

fjernundervisning, ved skolens ledelse. 

Det er gået godt med den gradvise åbning af skolen. Vi er tæt på, at 

alle børn er mødt i skole. Det er lykkes godt med inddeling af inde-

/udearealer. Der er normeret med ca. 2 voksne pr. klasse. 

Stjernebørnene/kommende 0.-klassesbørn er også startet godt op. 

Sikker skolevej/skolepatrulje fungerer igen pr den 28/4. 

 

Referat 
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

tirsdag d. 21. april  
kl. 17.00-18.30  

på Teams grundet Covid-19 
 
 
 

 



Fjernundervisning kører fortsat og udvikles løbende. Der er et særligt 

fokus på 9. klasse, da deres standpunktskarakterer hæves til 

prøvekarakterer. Skolen har en særlig opmærksomhed på elever, der 

ikke deltager aktivt i fjernundervisningen, og der samarbejdes med 

hjemmene, BURC og familieafdelingen omkring dette. Der er både 

fokus på faglighed og trivsel i fjernundervisningen, da nogle elever kan 

føle sig meget isolerede i denne gradvise åbning af samfundet, hvor de 

stadig skal være hjemme.   

 

3b/ En ”tur” rundt hos skolebestyrelsesmedlemmerne, ift. Vores 

oplevelse vedr. skoleåbning og fjernundervisning. 

Der er generel stor ros og opbakning ift. Genåbning af skolen, 

modtagelse af stjernebørn og fjernundervisningen. Der har været en 

god information fra ledelsen omkring ovenstående. Der har været 

savnet mere information vedr. de nye 3. klasser fra klubben. 

Opmærksomhedspunkter: 

- Vigtigt at få afstemt mængden af opgaver i lærerteamet i 

fjernundervisningen. 

- Vigtigt med fokus på at alle elever får samme 

undervisningskvalitet, særligt når der er flere personalegrupper, 

der samarbejder om opgaven. 

- Skolepatrulje: Denne blev igangsat den 28/4 og de står i 

tidsrummet kl. 7.50-8.15 

- Kommunikationskanaler på afd. Øtoften er et 

opmærksomhedspunkt der skal arbejdes videre med.   

 

3c/   

3d/   

 

 

4/               Til drøftelse og beslutning: 

 

4a/ Håndtering af valg til skolebestyrelsen.  



 Der arbejdes på en central løsning for SB-valg for HTK, SB afventer 

svar fra ISC. 

4b/    

4c/   

4d/   

 

 

 

5/               Orientering fra: 

 

5a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

 

 

5b/ Eleverne: 

 

 

5c/ Skolebestyrelsen:  

 

 

5d/ Medarbejderne: 

 

 

5e/ Ledelsen: 

 

 

5f/ Personalesager – lukket punkt: 

 

 

 

6/              Eventuelt: 

 

 

Mødet slut: 18.30 

 

Kommende møder:  

Værdiregelsæt – proces evt. med konsulent fra ISC. 

Mobilpolitik 

Cykelhjelme på Sengeløse Skole 



I-pads i 0.-klasserne 

Værdiregelsættet opfriskning (11/3-20) 

Kostpolitik 

 


